
Schriftelijke vragen  

Betreft: Kano routes gemeente Schagen 

Bijlage: Kaart  

 

Voor de zomer kreeg het CDA Schagen de  vraag van een aantal inwoners hoe het geregeld is met de 

kanoroutes. 

Wij hebben in onze gemeente prachtige routes liggen met nieuwe aanleg steigers. Waar je 

verschillende mooie rondes kunt kanoën  

 

Helaas waren niet alle steigers goed bereikbaar doordat het riet langs de aanlegsteiger niet 

weggehaald werd. Het was moeilijk om je rondje te maken omdat niet alle aanlegsteigers goed 

bereikbaar waren. 

Op 25 juni zijn toen door de CDA waterschapfractie in samenwerking met CDA Schagen vragen 

gesteld over het onderhoudt. 

Het hoogheemraadschap heeft dit voortvarend opgepakt en heeft de plekken die waren aangegeven 

gemaaid. En een schriftelijk antwoord gestuurd. 

Reactie HHNK 

“Besloten is om bij de knelpunten een extra maaironde plaats te laten vinden om zo de te water plaatsen vrij te 
maken. Het resultaat hiervan is te zien op de foto's onderstaand.  
Het hoogheemraadschap is daarnaast ook met gemeenten en recreatieschappen in overleg om eenduidige(-re) 

afspraken te maken over verantwoordelijkheden en taken rond de recreatieve voorzieningen” 

 

Wij verzoeken u de volgende schriftelijke vragen te beantwoorden:  

1. Is er inmiddels overleg geweest tussen het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

(HHNK) en de Gemeente Schagen over het onderhoud aan de kanoroutes?  

 

2. Wie is verantwoordelijk voor welke routes? 

 

3. Zijn er voor het nieuwe watersport seizoen 2022 eenduidige afspraken gemaakt over het 

onderhoud? 

 

4. Er zijn andere plekken in de gemeente Schagen aangegeven door inwoners alwaar de routes 

niet goed zijn onderhouden. Zie onderstaande kaart gaat om de Snevert / het Kanaal 
 

5. Word er voor het nieuwe watersport seizoen 2022 een schouw verricht op de route? 

 

 

 



Bijlage: kaart  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Puck de Nijs 

Raadslid CDA Schagen 


